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Raadslid 

(fractie) 

Vraag 

Mw. Roos (HvB) Inzake burgemeesters benoeming 
 
Kan de burgemeester vertellen hoe en wanneer de procedure start voor zijn 
herbenoeming? Wat is de planning, hoe gaat dit verlopen? Wij refereren aan zijn 
toezegging hierover in het presidium dat hij dit zou concretiseren. De tijd begint te 
dringen. Wij willen graag zsm duidelijkheid. 

Mw. Roos (HvB) Inzake Willinklaan 2 
 
Voor Willinklaan 2 in Bennebroek is een megalomaan bouwplan ingediend waar 
de buurt en direct omwonenden faliekant tegen zijn om tal van goede redenen. Zij 
hebben gehoord van de gemeente dat het bouwplan ‘kansrijk’ is. Dit plan is 
echter in strijd met het geldende bestemmingsplan. Gaat u dit voorleggen aan de 
raad ter goedkeuring en zo ja, onder welke regels denkt u dat dit kansrijk is en 
waarom wordt er afgeweken van het bestemmingsplan? Hoe gaat u de buurt 
informeren en betrekken hierin? 

Mw. Roos (HvB) Inzake actieplan geluidskaart 
 
Hoe luidt het actieplan van de gemeente mbt de geluidskaart die is gemaakt door 
IJmond en wanneer wordt dit besproken in de raad? Verder ook nog: wij vinden 
het zeer belangrijk dat de inwoners van Overveen worden betrokken bij het 
actieplan want dit betreft hun leefomgeving. Hoe gaat u inwoners hierover 
informeren en hoe gaat u ze hierin betrekken? Wordt de raad, zoals te doen 
gebruikelijk is, gevraagd de kaders vast te stellen en zo ja wanneer gaat dat 
gebeuren? 

Mw. Roos (HvB) Inzake enquetes 
 
Op de website van de gemeente is er een mogelijkheid mee te doen aan een 
enquête over de Woonvisie. Die kun je invullen als inwoner, maar ook als je 
buiten de gemeente woont. Daar is geen controle op. Hoe betrouwbaar is dan 
zo’n enquête? Je kunt hem ook meerdere keren invullen. 
 
Verder heeft Wibaut/1828 er kennelijk ook lucht van gekregen. Die adverteren 
met deze enquete die vervolgens wordt ingevuld door mensen van buiten de 
gemeente.  
Waarom maakt u een enquête waar ook niet-inwoners aan deelnemen? Of wilt u 
juist een mening weten van mensen die niet in onze gemeente wonen? 

Mw. Roos (HvB) Inzake borgstelling tennisvereniging Bennebroek 
 
Voor het college as donderdag: 
 
De gemeente zal borg staan voor een lening aan de tennisvereniging 
Bennebroek. Dit mede ivm de verlichting die vervangen zal worden door LED. 
Wij verwijzen in het kader van deze vraag naar: https://www.nsvv.nl/wp-
content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-
lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-
lichthinder2020-NSVV.pdf 
 

https://www.nsvv.nl/wp-content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf
https://www.nsvv.nl/wp-content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf
https://www.nsvv.nl/wp-content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf
https://www.nsvv.nl/wp-content/uploads/2021/05/Handleiding-voor-praktisch-gebruik-bepaling-lichtsterkte-grenswarden-voor-lichthinderberekeningen-conform-richtijn-lichthinder2020-NSVV.pdf


a. Is het college bereid daar voorwaarden aan te verbinden, zodanig dat 
de verlichting zo min mogelijk schade aanricht aan de natuur (dieren) 
en zo min mogelijk hinder voor omwonenden.  

b. Hiertoe is door omwonenden een voorstel ingediend bij de gemeente 
met een verwijzing naar andere tennisverenigingen. Bent u bereid 
omwonenden hierin te betrekken zodat er geen LED verlichting komt 
waar de omwonenden echt last van hebben (last in de zin van 
gezondheidsschade)? 

c. Is de gemeente bereid een lichtonderzoek te doen naar effecten van 
verlichting zoals voorgesteld door de tennisvereniging en daarover 
een advies te laten uitbrengen door IJmond? 

 

Dhr. van der 

Veldt (CDA) 

Inzake Willinklaan 2  
 
Aan de Willinklaan 2 in Bennebroek is een plan ontwikkeld voor een 
nieuwbouwwoning.  
Het nieuwe bouwplan wordt fors groter dan het huidige te slopen object, 
zowel in bouwvlak als bouwmassa.  
Het CDA wil weten of de raad in dit plan een bevoegdheid heeft, omdat er 
sprake is van bouwen buiten bouwvlak en/of buitenplanse afwijking. 
   
Hoe verhouden de voorgenomen bomenkap zich tot de groene omgeving het 
behoud van flora en bescherming van fauna? 
 
Welke verplichtingen gelden er ten aanzien van de beoogde zandafgraving 
voor de onderkeldering van de woning? 

Dhr. van der 

Veldt (CDA) 

Inzake Dutch Grand Prix 
 
In januari 2022 is in Zandvoort de evaluatie van de Dutch Grand Prix  2021 
gepresenteerd met een reeks aanbevelingen die ook de regio (w.o. de 
gemeente Bloemendaal) aangaan. 
Vanuit de het college van Bloemendaal is de gemeenteraad nog steeds niet 
geïnformeerd over deze Dutch Grand Prix.  
Het CDA wil weten waarom dit nog niet is gebeurd en wanneer de raad dan 
wel wordt geïnformeerd over personele inzet, uren, kosten, 
nadeelcompensatie, gevolgen van aanbevelingen uit evaluatie van Zandvoort 
enz 

Dhr. Heukels (LB) Inzake burgemeesters benoeming 
 
Is er al bekend wanneer de procedure start voor de benoeming van een 
nieuwe burgemeester?  

 


